
Referat af ordi nær generalforsam ling for G rundejerforen ingen Bakkebjerg.

Tid og sted : Blistrup Skole kl. 10 d. 29. maj 20L6

Antalfremmødte :21samtlfuldmagt

Dagsorden:

1) Valg af dirigent

2\ Beretning fra bestyrelsen om foreningens virke i det forløbne år

3) Forelæggelse af det reviderede regnskab

4) lndkomne forslag, herunder budget til godkendelse og fastsættelse af kontingent

5) Valg af medlemmer til bestyrelsen, 1 bestyrelsesmedlem og bestyrelsesformand

6) Valg af to suppleanter til bestyrelsen

7) Valg af to revisorer

8) Valg af en revisorsuppleant

9) Eventuelt

Ad.1:

Erik Andersen blev valgt til dirigent.

Ad.2:

Formanden Eyvind Sundernæs aflagde beretning. Beretningen omhandlede bl.a. de nye veje (der bliver

lavet ekstra veje i det kommende år) og de nye vedtægter samt grundejernes oprydning på grundene og

areal ud mod vejen. Se iøvrigt beretningen på foreningens hjemmeside.

Nogle grundejere påtalte, at der er rod på Bue-ager i form af ikke vedligeholdte arealer, og man talte for at

udvise godt naboskab og selv henvende sig og ellers tage billeder og sende til kommunen.

Ad.3:

Regnskabet blev godkendt med kr. 87.500,00 i banken. Budgettet for 2O17 blev ligeledes godkendt.



Ad.4:

Bedre vedligeholdelse bag ved Bue-ager. Det blev foreslået, at der foretages serviceeftersyn af fællesareal -
dette udføres af Per Nielsen.

Forslag om stigning af kontingent fra Eyvind Sundenæs. Dette begrundes i, at vejene er dårlige og ved en

forhøjelse af kontingentet til f. eks. kr. L200,00 vil det tage ca. 12 år at spare sammen til reparation og

vedligeholdelse. Der blev stemt to gange. Ved første afstemning var der misforståelser og resultatet blev

1,1,/n. Derefter blev misforståelserne afklaret og afstemningen taget om. Herefter var der flertal for

forhøjelse af kontingent til kr. 1200,00 fra og med 2OL7.4 grundejere var i mod og 3 stemte ikke.

| øvrigt henvises til reglerne om indkaldelse til ekstraordinær generalforsamling.

Ad.5:

Formanden Eyvind Sundernæs genopstillede ikke og Tina Sørensen trækker sig fra bestyrelsen. Jimmi Kehr,

blev valgt til ny formand. Nye bestyrelsesmedlemmer er Anders Nielsen og Frank Sielsted.

Ad.6:

Carsten er valgt til suppleant.

Ad.7:

Erik Andersen og Klaus Giliamsen.

Ad.8:

Flemming fortsætter som revisorsuppleant.

Ad.9:

Ulovlige afløb til brønde blev diskuteret og man kom frem til at Per Nielsen tjekker op på dette.

Applaus til både Tina og Evind for deres store arbejde i grundejerforeningen.



Underskrifter:

Referent og ny formand

JimmiKehr

Øv rige bestyre lsesmed lem mer:
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